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风筝与成长

今天，我和朋友们去公园放风筝。天空湛蓝，微风正好，是放风筝的最佳时机。我拿起风筝，心

里充满了期待，但没想到，风筝第一次飞起来就失控，掉了下来。

我重新调整风筝的方向，小心翼翼地再试。尽管每次风筝飞不起来，我也没有气馁。朋友们

在旁边加油打气，我听到他们说：“别放弃，继续努力！”我慢慢冷静下来，按照正确的步骤，

再次用力一抛，风筝终于稳稳地飞了起来。

这次放风筝的经历让我明白了成长的真正意义。就像风筝一样，只有经历了几次失败和调整，才

能飞得更高。我学会了如何坚持，学会了如何面对挫折。每次放风筝都像是在放飞自己，让我更

加坚信只要不放弃，就一定能成功。

最后，看到风筝在空中自由翱翔，我感到无比骄傲和满足。放风筝不仅让我享受了快乐，更

让我体会到了成长的过程，学会了如何在生活中面对挑战。

Kites and Growth

Today, my friends and I went to the park to fly kites. The sky was clear and the

breeze was just right, the perfect time for kite flying. I picked up the kite,

feeling full of anticipation, but unexpectedly, the kite lost control and fell to the

ground on the first try.

I adjusted the direction of the kite and carefully tried again. Even though the

kite didn’t fly up each time, I didn’t get discouraged. My friends cheered me on,

and I heard them say, “Don’t give up, keep trying!” I slowly calmed down and

followed the correct steps. Finally, with a strong throw, the kite flew steadily into

the air.

This experience of flying a kite taught me the true meaning of growth. Just like

a kite, we can only soar higher after experiencing failures and making adjustments. I

learned how to persist and face setbacks. Each time I flew the kite, it felt like I

was letting go of myself, and I became more convinced that as long as I don't give

up, I will succeed.

In the end, watching the kite soar freely in the sky, I felt incredibly proud and

fulfilled. Flying a kite not only brought me joy but also helped me understand the

process of growth and how to face challenges in life.


